
 
 

         

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 15-02-2021 

Των:         ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΜΑΡΙΑΣ Βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών  

ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

 

ΠΡΟΣ:      Τον κ. Υπουργό Υγείας 

                             

              

ΘΕΜΑ:    «Δραματική εξακολουθεί να είναι η κατάσταση στο Κέντρο Υγείας Σαλαμίνας» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Έχοντας θέσει υπόψη σας τις υπ’ αρ. πρωτ. 1778/7-11-2019 και 6689/21-05-2020 Ερωτήσεις 

Κοινοβουλευτικού Ελέγχου, οι οποίες αφορούν, αφενός, στην δραματική κατάσταση η οποία 

επικρατεί στο Κέντρο Υγείας Σαλαμίνας και αφετέρου, στις τεράστιες ελλείψεις τις οποίες 

εκείνο αντιμετωπίζει, διαπιστώνουμε ότι ως άνω παραμένουν ακόμα χωρίς απάντηση από 

μέρους σας και επανερχόμαστε με τα κάτωθι πολύ σοβαρά ζητήματα, που απαιτούν άμεση 

απάντηση. 

 

Πέραν των όσων έχουν ήδη εκτεθεί σχετικά με τις συνθήκες υγιεινής που επικρατούν στο 

Κέντρο Υγείας Σαλαμίνας και τις ελλείψεις σε ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, οι ελλείψεις 

αυτές εντοπίζονται, μέχρι και σήμερα, ιδίως στην απουσία διαφόρων ειδικοτήτων, μεταξύ 

αυτών και εκείνης του Παιδιάτρου, στην αδυναμία πραγματοποιήσεως αιμοκάθαρσης για 

τους νεφροπαθείς, αλλά και στην ελλιπή λειτουργία του τηλεφωνικού κέντρου του, 

προκειμένου να κλειστούν ραντεβού. Όπως έχει τονιστεί και στις προηγούμενες Ερωτήσεις, 

πρόκειται για ένα νησί με περίπου 39.283 μόνιμους κατοίκους, πληθυσμός, ο οποίος, κατά 

τους καλοκαιρινούς μήνες, υπερτριπλασιάζεται.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4283

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/2/2021



 
 

 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε να καλύψετε άμεσα τις χρόνιες ελλείψεις, τόσο σε ιατρικό προσωπικό, όσο και 

σε ιατρικό εξοπλισμό, που ταλαιπωρούν το Κέντρο Υγείας Σαλαμίνας και τους κατοίκους του 

νησιού, οι οποίοι, εξ’ αιτίας των ως άνω ελλείψεων, αναγκάζονται να μετακινηθούν με το 

καράβι από το νησί, προκειμένου να έχουν πρόσβαση σε στοιχειώδη πρωτοβάθμια ιατρική 

περίθαλψη; 

 

 

 

Οι Ερωτώσες Βουλευτές 

 

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ  

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 

 




